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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Račice-Pístovice, 

ze dne 28. 8. 2024 v 1700 hod. v Račicích na Obecním úřadě čp. 72 
 

  Technický bod 
 

  

Zahájení 1700 

Paní starostka obce (dále předsedající) přivítala přítomné zastupitele a občany na 7. zasedání  

Zastupitelstva obce Račice-Pístovice v roce 2024. 

Uvedla, že podle presenční listiny je přítomno 14 členů zastupitelstva a dnešní zasedání je tedy 

usnášeníschopné. (Omluvena Jitka Poulová)                                                                                        
   

Zápis z předchozího zasedání byl ověřen zastupitelem Michalem Doleželem a zastupitelem 

Milošem Nimmrichterem a nebyly k němu žádné připomínky. 

Zápis je vystaven k nahlédnutí. 

 

*Zastupitelka Dagmar Stryjová podala připomínku k zápisu ze dne 26. 7. 2024.  

Připomínka k projednávanému bodu č. 4 v dotazech a připomínkách. 

Zastupitelka uvedla, že v zápisu je její připomínka uvedena za občanku Račic. Mělo by být dle 

jejího názoru uvedeno za zastupitelku Račic. 

 

Předsedající uvedla, že zastupitelka Dagmar Stryjová svoji připomínku na minulém 

zastupitelstvu podala sice jako zastupitelka, ale doslovně uvedla „jako občanka Račic“.  

Ověříme to z nahrávky a podáme na příštím zastupitelstvu informaci. 

 

Předsedající upozornila zastupitele, že záznam jednání bude nahrávaný. Nahrávka bude sloužit 

pouze k pořízení zápisu a bude uchovaná jen do dalšího zasedání zastupitelstva a poté, pokud 

nebude vznesena některým zastupitelem námitka proti zápisu, tak bude smazaný a nebude 

archivovaný. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Návrh ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Za ověřovatele zápisu navrhla zastupitele Martina Rotrekla a zastupitelku Danu Čtvrtníčkovou 

a za zapisovatelku Jarmilu Máslovou. 

 

K navrženým nebyly připomínky. 

 

Ověřovateli dnešního zasedání jsou: zastupitelé Martin Rotrekl a Dana Čtvrtníčková. 

Zapisovatelkou dnešního zasedání je Jarmila Máslová. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Kontrola plnění usnesení a podnětů z minulého zasedání zastupitelstva obce. 

Předsedající  

• Máme písemné vyjádření stavebního úřadu k opravě cesty u hřiště v Račicích, o tom že 

stavební povolení nebude potřeba. 

 

 

Předsedající 

Program dnešního zasedání zastupitelstva obdrželi všichni členové zastupitelstva a rovněž byl 

vyvěšen na úřední desce. 
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Předsedající podala návrh na doplnění programu, a to projednání žádosti TJ Sokola Račice o 

spolufinancování dotace z Národní sportovní agentury. Uvedla, že žádost obec obdržela dne 28. 

08. 2024. Je možné zažádat až o 2 000 000 Kč, s tím ale, že TJ Sokol Račice nemá vlastní 

finanční prostředky, které by mohly poskytnout. Dotace není 100%, musí se podílet 20% někdo 

další. Příjem žádosti je 1. 9. 2024 a do 31. 10. 2024. Spoluúčast se odvíjí od výše poskytnuté 

dotace a činila by maximálně 400 000 Kč. 

 

Podrobné vysvětlení k výše uvedené žádosti podali zástupci TJ Sokola Račice: starosta pan Jiří 

Kouřil, místostarosta pan Petr Formánek a jednatelka paní Hana Březovská. Uvedli, že první 

krok k poskytnutí dotace je souhlas obce, že se bude spolupodílet na této dotaci.  

 

*Zastupitelka Silvie Vašková. Na co bude konkrétně tato dotace použitá? 

Odpověděl Petr Formánek. Zateplení střechy, dokončení fasády, oprava vnitřních prostor, 

technické zázemí, toto vše v budově sokolovny. 

 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda chtějí o této žádosti jednat na dnešním 

zasedání nebo projednání odložit na další zasedání, které by ale muselo být za 10 dní.  

Předsedající dále uvedla, že peníze nejsou pro sokol. Sokolovna slouží občanům. Pokud 

zastupitelstvo schválí spoluúčast, tak sokol by mohl udělat vstřícný krok ve formě zproštění 

nájmu. Týkalo by se to akcí pro občany, které by pořádala obec a spolky patřící pod obec. 

 

K návrhu prominutí nájmu se rozvinula diskuze. 

Závěr: bude se o tom jednat až bude jisté, že dotaci Sokol Račice získá. 

 

Po rozpravě zastupitelů předsedající nechala hlasovat o tom, zda bude žádost Sokola Račice o 

spolufinancování investiční dotace z rozpočtu obce zařazena do programu na dnešní zasedání. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu zasedání:  

Žádost o poskytnutí investiční dotace pro TJ Sokol Račice, Račice čp. 44, 683 05 Račice-

Pístovice, IČO: 49408101 na spolufinancování dotace z Národní sportovní agentury – Kabina 

24. 

Hlasování č. 1: pro 14, proti 0, zdržel se 0      

Usnesení č. 137/VII/2024 bylo přijato. 

 

Další návrhy na doplnění programu nebyly. 

 

Navržený doplněný program 

1) Zahájení  

2) Smlouva o dílo – Oprava povrchů účelových komunikací v obci  

3) Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky - automobil požární CAS  

4) Žádost o povolení konání akcí na zámku Račice  

5) Poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Račice-Pístovice TJ Sokolu Račice 

 

Návrh usnesení    

Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program jednání 

Hlasování č. 2: pro 14, proti 0, zdržel se 0      

Usnesení č. 138/VII/2024 bylo přijato. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Předsedající 

Upozornila zastupitele, že dle jednacího řádu jsem povinna zeptat se přítomných členů 

zastupitelstva, zda chtějí učinit oznámení o osobním zájmu či sdělit skutečnosti nasvědčující 

případnému střetu zájmu u některých bodů navržených k projednání. 

 

Nikdo ze zastupitelů oznámení nepodal. 

 

 

2. Smlouva o dílo – Oprava povrchů účelových komunikací v obci 
Předsedající a místostarostka 

Objasnily, kterých komunikací se to týká. Uvedly, že se jedná pouze o opravy povrchů 

komunikací. 

Cesta kolem hřiště v Račicích, část cesta Obora, část cesty Mlýnská. 

Jedná se o opravy povrchu. Nepodléhá žádnému povolení. 

Oslovena firma SWIETELSKY stavební s.r.o. 

Návrh smlouvy ke schválení. 

 

Dotazy a připomínky. 

 

*Zastupitelka Dagmar Stryjová: dotaz, zda smlouva o dílo, kterou má zastupitelstvo schvalovat 

respektuje po všech stránkách zákon 134 z roku 2016 o veřejných zakázkách? 

 

Místostarostka obce podala vysvětlení k tomuto dotazu. Uvedla, že jsou zakázky malého a 

velkého rozsahu. Je na rozhodnutí a zvážení zadavatelů, což je v tomto případě obec, jakým 

způsobem to provede. Byl provedený průzkum trhu. Splňujeme tedy podmínky veřejné 

zakázky malého rozsahu a není třeba dělat klasické výběrové řízení. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje:  

Smlouvu o dílo na akci „Opravy povrchů účelových komunikací v obci Račice“. 

Smluvní strany: 

Objednatel: Obec Račice-Pístovice, IČ 00292249 

Zhotovitel: SWIETELSKY stavební s.r.o., IČ: 48035599 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 

Hlasování č. 3: pro 13, proti 0, zdržel se 1   (zdržela se Dagmar Stryjová)  

Usnesení č. 139/VII/2024 bylo přijato. 

 

 

3. Smlouva o převodu vlastnictví k majetku České republiky - automobil 

požární CAS 
Předsedající 

Pokud zastupitelstvo odsouhlasí podpis smlouvy, bude hasičům Račice bezplatně převeden 

z ČR HZS JmK do majetku obce požární automobil CAS s příslušenstvím. 

 

Zastupitel Antonín Hloušek. Objasnil, jak bude naloženo s auty, které mají hasiči Račice. 

Převod Volkswagen transportéru do Pístovic a nahradil by Škoda 706  - omlazení i vozového 

parku hasiči Pístovice. 

Zastupitel Petr Sotolář. Seznámení s postupem výjezdu a doby dojezdu hasičů v případě 

požáru. 



4 

 

Předsedající zdůraznila, že automobil požární CAS, bude ČR HZS JmK převeden bezplatně na 

jednotku Račice. Jednotka Račice převede Volkswagen transportér na jednotku do Pístovic. 

Auta zůstávají v majetku obce. Smlouva o bezplatném převodu se sepisuje s obcí a auto bude 

majetkem obce. 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje 

Smlouvu o převodu vlastnictví k majetku České republiky – automobil speciální požární CAS 15 

MAN TGM a příslušenství specifikované ve smlouvě v čl. I. v celkové hodnotě 4 347 643 Kč 

Smluvní strany: 

Převodce: Česká republika – Hasičský záchranný sbor Jihomoravského kraje, IČ 70884099 

Nabyvatel: Obec Račice-Pístovice, IČ 00292249 

Hlasování č. 4: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 140/VII/2024 bylo přijato. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

4. Žádost o povolení konání akcí na zámku Račice  
Předsedající 

Zámek Račice poslal novou žádost na zkrácení doby nočního klidu. 

Jedná se o tři akce:  

14. 09. 2024 svatba 

28. 09. 2024 EFI BEER AND WINE FEST 

26. 10. 2024 svatba 

 

Dotazy a připomínky nebyly. 

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce povoluje akce na zámku ve dnech  

14. 09. 2024 svatba 

28. 09. 2024 EFI BEER AND WINE FEST 

26. 10. 2024 svatba 

a dle obecně závazné vyhlášky č. 2/2021 o nočním klidu vymezuje pro tyto akce dobu nočního 

klidu kratší, a to od 2 hodin do 6 hodin. 

Hlasování 5: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 141/VII/2024 bylo přijato. 

 

 

5. Poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Račice-Pístovice TJ Sokolu 

Račice 

Předsedající 

Uvedla, že o tomto bodu byly podány informace na začátku zasedání. 

 

*Zastupitelka Silvie Vašková. Po jakou dobu by bylo upuštěno od platby nájmu? 

Vyjádřili se k tomu zástupci Sokola Račice a zastupitelé. 

 

Závěr: bude se o tom jednat až v době, kdy to bude aktuální, tedy po případném přijetí dotace. 

Dnes hlasujeme o přijetí dotace pro Sokol Račice a spolufinancování této dotace z rozpočtu 

obce. 
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Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje investiční dotaci z rozpočtu obce Račice-Pístovice pro TJ Sokol 

Račice za účelem spoluúčasti na dotační výzvě Kabina 24, což je rozvoj místních sportovišť a 

zázemí. Částka se odvíjí od výše poskytnuté dotace, maximální výše příspěvku bude 400 000 

Kč. Tato částka bude poskytnuta pouze při získání dotace, a to veřejnoprávní smlouvou. 

Hlasování č. 6: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 142/VII/2024 bylo přijato. 

 

Zástupci TJ Sokola Račice poděkovali zastupitelům za projednání a přijetí jejich žádosti o 

dotaci.  

 

 

 

 

Předsedající zasedání v 17:50 hodin ukončila. 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 04. 09. 2024 

 

 

Zapisovatelka Jarmila Máslová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


